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Särskilt yttrande §35 Utökning av programutbudet med högskoleförberedande 
program på Tyresö gymnasium 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens sammanträde den 29 april 2024 
 

Sverigedemokraterna anser att Tyresö gymnasiums fokus bör ligga på yrkesprogram och 

anpassad gymnasieskola. Där har man erfarenhet och det är program som är populära och 

uppskattade. 

 

Vi valde att inte reservera oss mot beslutet att öppna två högskoleförberedande program, men 

vi vill ändå yttra våra farhågor. 

 

Tyresö gymnasium har tidigare erbjudit högskoleförberedande teoretiska program, men då 

efterfrågan var låg togs dessa bort, till förmån för de praktiska och anpassade program som vi 

idag erbjuder. Vi ställer oss frågande till om elevunderlaget ska ha skiftat så mycket på bara 

några år. 

 

Det finns idag ett flertal skolor som erbjuder dessa program och som har lång erfarenhet av det. 

Vi ställer oss undrande till huruvida Tyresö gymnasium på ett framgångsrikt sätt kommer att 

kunna konkurrera med dessa skolor. 

 

Vi sverigedemokrater tycker inte att det är nödvändigt att erbjuda alla typer av program i vår 

kommun, utan vi vill istället satsa på det som fungerar. 

 

Vi vill även lyfta frågan om kostnader. Hur ska detta finansieras, om inte programmen lockar 

tillräckligt många elever? 

Och, vad händer med de elever som påbörjar programmen, om de redan från början är 

kostnadsdrivande? 

 

Vi kommer noggrant följa utvecklingen och konsekvenserna av detta beslut. 

 

Bengt Bäckström (SD) 

Ledamot Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 


